
 

 

MOTIE 

                 
 

Onderwerp: PPN 2020 - Bespeelbaarheid Sportvelden 

Voorstelnummer 2019-RAAD-00018 

De raad van de gemeente Steenwijkerland in vergadering bijeen d.d. 9 juli 2019 

 

Overwegende dat:  
 Het niet kunnen sporten bij de clubs vanwege de slechte kwaliteit van de velden een 

grote belemmering is; 
 en het college een voorstel heeft gemaakt op 3 niveaus; 
 er drie kunstgrasvelden in het collegevoorstel niet aangelegd worden; 
 een van de drie kunstgrasvelden mede gefinancierd wordt door de vereniging zelf; 
 dit niet onderzocht is voor de andere kunstgrasvelden; 
 twee verenigingen om een kunstgras trainingsveld (goedkoper)verzocht hebben maar in 

de voorstellen gesproken wordt over wedstrijdvelden wat aanzienlijk duurder is. 
 

Roept het college op: 
 Nog geen besluit te nemen over de bespeelbaarheid van de sportvelden in 

Steenwijkerland; 
 Te onderzoeken of mede financiering van de velden bij Steenwijkerwold en Veno ook 

mogelijk is; 
 En ook bij vervanging van kunstgras nieuwe spelregels voor iedereen te maken en te 

kijken naar een eigen bijdrage en zelfredzaamheid van de clubs; 
 Tevens de nieuwe milieubewuste en langere bespeelbare  kunstgrasvelden te 

onderzoeken en deze mee te nemen in het gehele beheer en onderhoudsplan; 
 Voor de begrotingsbehandeling dit voorstel in een politieke markt te agenderen, zodat 

de uitkomst meegenomen kan worden in de begroting. 
 

En gaat over tot de orde van dag. 
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